
 

 

Protokół  

 

z dnia 1 lutego 2016 roku 

  

ze spotkania Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z mieszkańcami oraz Radą Osiedla Blachownia 

 

   

Uczestnikami spotkania byli mieszkańcy osiedla i Rada Osiedla Blachownia oraz:  

1. Prezydent Miasta Kędzierzyn-Koźle – Sabina Nowosielska, 

2. Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle – Artur Maruszczak, 

3. Radny Rady Miasta – Ryszard Masalski, 

3. Inspektor Wydziału AG Urzędu Miasta – Dorota Tomala (protokolant), 

4. Specjalista ds. medialnych Urzędu Miasta – Jarosław Jurkowski. 

 

Prezydent Miasta w kilku słowach wprowadzenia przedstawiła obecnym zasady podziału 

środków do Budżetu Obywatelskiego.  

W trakcie spotkania Prezydent przedstawiła zebranym zakres oraz ilość wykonanych zadań 

inwestycyjnych i remontowych w Gminie Kędzierzyn-Koźle. Wspomniała także o kolejnych 

zaplanowanych do realizacji zadaniach. Uspokoiła mieszkańców, iż DK „Lech” nikt nie 

będzie zamykał. Modernizacja budynku jest tego przykładem oraz fakt udostępnienia 

Stowarzyszeniu Blechhammer 1944 pomieszczeń do prowadzenia izby pamięci związanej z 

historią wojny, gwarantuje utrzymanie domu kultury bez jego zamykania. Zakończono  

modernizację ZSM nr 3. Są plany, aby w każdej szkole była sala gimnastyczna i boisko 

przyszkolne. Będzie wykonana kanalizacja burzowa oraz odwodnienie przy ul. Przyjaźni, 

Tuwima. Przy starym kanale będzie budowany parking. Jeszcze w tym roku pojawi się 

inwestor na Polu Południowym, jednak kwestia wykonania łącznika będzie załatwiania przy 

pomocy naszych posłów. Należy przyjrzeć się projektowi na modernizację stadionu w 

osiedlu.  

  

Ponadto, omawiane były następujące zagadnienia:  

 

1. Prośba mieszkańców o zmianę taryfy opłat za ciepło dostarczane do mieszkań.   

Prezydent Miasta  obiecała, że nadal będzie prowadziła rozmowy w celu zmniejszenia 

opłat za dostawę ciepła.  

2. Brak oświetlenia przy ul. Reymonta, placu rekreacyjno-sportowym przy ul. Zwycięstwa 

(koło kanału). 

Prezydent Artur Maruszczak obiecał, iż rozezna możliwość oświetlenia tego placu. 

3. Mieszkańcy zwrócili uwagę na złą jakość chodników lub ich brak np. przy ul. Przyjaźni. 

Z-ca Prezydenta Miasta poinformował, iż chodnik przy ul. Przyjaźni zostanie zrobiony 

przez zarządcę drogi, którym Generalna Dyrekcja Dróg w Opolu, jednak dopiero po 

wykonaniu przez MWiK kanalizacji.  

4. Pojawiła się potrzeba monitorowania osiedla, aby uchronić jego newralgiczne miejsca prze 

dewastacją. 

Prezydent Miasta zakomunikowała, iż jest przygotowywana mapa monitoringu. Konsultuje 

się ją z policja i Strażą miejską. Na razie docelowo planuje się od 10-15 kamer i 

sukcesywnie będzie zwiększana ich ilość w całym Kędzierzynie-Koźlu –docelowo 70.  

5. Prośba mieszkańców dotyczyła uporządkowania lasu-Parku Lotników. 



 

 

Prezydent poinformowała, iż wyjaśniany jest status tego terenu. Po uzyskaniu 

niezbędnych informacji, zostaną podjęte właściwe decyzje finansowe, bo istnieją 

szanse na pozyskanie środków zewnętrznych na cele porządkowo-adaptacyjne.  
6. Prośba o doprowadzenie do lepszej współpracy  i organizacji pracy Czystego Regionu 

bo nie pilnują terminu wywozu śmieci.  

Prezydent wspomniała, iż Urząd Miasta nie ma wpływu na jakość pracy Czystego 

Regionu, jednak zasugerowała, aby każda niedogodność była jej drogą e-mail 

przekazywana na „gorąco” ze wskazaniem miejsca, czasu i okoliczności zdarzenia.  

7. Prośba Zarządu Wspólnoty Mieszkaniowej przy ul. Tuwima 6 o przejęcie prze Gminę 

chodnika przy Przedszkolu. Jest to bardzo Duzy skrót w dojściu do p[przystanku 

autobusowego. 

Prezydent A. Maruszczak obiecał przyjrzeć się sprawie i zająć stanowiska w 

powyższym temacie.   
 

Mieszkańcy i członkowie rady osiedla zwrócili uwagę na następujące sprawy: 

1. Brakuje zatoczki autobusowej przy przystanku na ul. Zwycięstwa koło Biedronki. 

2. Wykonać drogę dojazdową do ul. Broniewskiego od strony Tuwima (jest to łącznik 

nie remontowany od ponad 20 lat). 

3. Przy ul. Tuwima, aż do ul. Zwycięstwa nie wyczyszczono po remoncie kanalizacji 

deszczowej ulic. Aktualnie po opadach nie przyjmują one wody. 

4. Prośba o zaplanowanie postawienia na placu zabaw mini sceny na organizowanie 

życia kulturalnego w osiedlu. 

5. Koło przychodni parkuje się auta. Brak tam oznaczenia, że jest to ścieżka rowerowa 

(ul. Tuwima i Zwycięstwa). Autobus nie można wykonać manewru. 

6. Przeprowadzić skuteczną przycinkę drzew, szczególnie przy ul. Zwycięstwa. Są tam 

linie wysokiego napięcia. 

7. Doprowadzić do tego, aby w osiedlu było więcej chodników np. ul. Broniewskiego 

(od 43 la nie wykonano żadnego), ul. Zwycięstwa, ul. Szkolna-Tuwima 

(uporządkować stan prawny). 

8. Zwiększyć ilość dekoracji świątecznych w okresie świąt i podczas świąt państwowych 

flagować i tę część miasta. 

9. Prośba do urzędników, aby pilnowali inwestorów, gdyż po każdej inwestycji 

zostawiają bałagan, nie wyrównują terenu i nie pozostawiają go takim jaki był przed 

wykonaniem zadania np. teren przy DK „Lech” po położeniu kabla. 

10. Duże wysypisko śmieci przy kanale. Nikt nie sprząta i nie pilnuje. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 
Protokolant 

Dorota Tomala 

 

 


